
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2115. 

Neste styremøte: Før skolen starter etter sommeren 2023. 

STYREMØTE 23. MAI 2023  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, Lise Beate, 
Trond Lyngstad, Martin Granøien, og Hans Morten Breiby.  

Ikke til stede: Siv Ingrid Lund og Stig Midthjell. 

 

Anders sitt ord:  

-Tilbud om å delta på diverse, eks. Villaksens dag. 

-Gauldal Røde Kors har innvilget en sum til kommunens fiskeforeninger og lurer på om vi har 
mulighet til å invitere skoler til en overnattingstur. Anders har svart at dette er interessant og tror 
dette kan skape aktivitet rundt ungdommen. Anders sender info rundt dette til Mathias og Mathias 
sender dette videre til styret. 

-Naturens dag (Villaksens dag tidligere). Har vi mulighet til å delta på dette? 10-1500 på en tirsdag. 
Barneskolen, ungdomsskolen og VGS er invitert.  

 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET:  

- 11 damer på første skyting. 
- Har lagt inn det samme i kalenderen i år som i fjor. 
- Familiedag på Refseth vald.  
- Har kommet en del påmeldinger til rypejakt. 

 

 



FISKEUTVALGET: 

-Skaffet skilt som blir satt opp ved laksevaldene i dag og i morgen. 

-Alt internettbasert er oppe og går. Svein og Hans M skal diskutere elektronisk kortsalg. Vi har fysiske 
kort tilgjengelige. Svein har ansvaret for salg av sesongkort og KUN han. 

 

 

 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET:  

-Frist for jaktkort er 31. mai. Frist for betaling er ut juli måned. 

-Det har vært hundeutstilling i idrettsparken. 71 hunder deltok. Svensk dommer, meget kostbar 
dommer på 8000 kr til sammen.  

-Vi bør markedsføre oss mer slik at flere deltakere kommer.  

-Ønsker muligens å flytte hundeutstillingen til skihytta neste år slik at vi har lokaler innendørs. Tror 
dette lokalet egner seg godt for servering. Åpen for flere løsninger. 

-Fikk skryt for utstillingen og gode tilbakemeldinger. Fikk skryt for dommeren også. 

-Vi går ca. 10 000 kr i pluss. 

 

UNGDOMSUTVALGET:  

-Startet fluekasting og har gjort det 3 kvelder. 

-Mange ungdommer på skytebanen.  

 

ØKONOMI:  

-Gjennomgang av kontoutskrift og status på inn- og utbetalinger. 

-Tippemidler er ikke kommet på konto enda. 

 



 

FURUKOLLEN:  

-Skyting på alle baner har startet. 

-Har fått på tak på bane 2 hagle. Taktro og presenning er lagt. Blir presenning i stor grad på veggene 
også.  

-Lider av utstyrsmangel på banene. 

-Avlyst ett 100-skuddstevne pga. Lite påmelding. 

-Det ser bra ut med deltakelse på haglebanen ellers. 

-Montert sikkerhetsmerke på riflebanen. 

-Må få gjort noe med bakgrunnen på riflebanen da enkelte dekk har falt ned. Vi må få tak i 18-
tomms lavprofil på dekksenteret for å reparere bakgrunnen. 

-Må bestille et sett med skivemateriell. 

-Må bestille flere duer til haglebanen. 

 

KLUBBHUS: 

-En innsats er gjort i kjelleren i klubbhuset. Ståldrageren er satt inn. 

-Kontrakt med Gauldal VGS er skrevet under angående arbeid utomhus, gravearbeid ol. 

-Kan komme ekstrakostnader på kumringer, markisolasjon og diverse på utearbeidet. 

-Arbeidet starter i morgen og gjerdet samt voll mellom klubbhuset og 4-mannsboligen fjernes. 
Massene blir filtrert og gjenbrukt. 

-De kommer tilbake når kledningen skal byttes på klubbhuset.  

-VGS skriver timer på arbeidet de gjør. 

-Påkobling av VA forsøkes gjort førstkommende helg av Svein Granøien. 

Annet:  

-Vi lager et eget VIPPS-nummer for loddsalg. Dette nummeret er 93391. 

Samtale med Mathias Estensen fra Blå Kors: 

-Ønsker å starte bekjempelse av lupiner i Gaula. 4 timer av gangen på dagtid. De fikser henting og 
kjøring av folk som blir med. Fra 15. juni og utover sommeren. Svært fleksibelt oppmøteforhold i 
små grupper. Kaffekos og hygge under dette. Starter på Folstadøya der det er rundt 400 000 lupiner. 



Elvesangjeger er et insekt som er truet av lupiner. Lupiner er en fremmedart i Norge og vi ønsker 
ikke Lupiner. Disse er svært utbredt langs Gaula. Ønsker å ta med folk som kanskje ikke har en jobb 
og som ønsker å være ute, men sitter hjemme per i dag. Får støtte fra flere aktører og leverandører. 
Håper dette skal tenne en gnist for de som sitter hjemme i dag. Håper dette kan være en bro over til 
klubben på sikt for nye medlemmer. Dette er med på å bekjempe fremmede arter, hjelpe ønskede 
arter og insekter i tillegg til at det er med på å få inkludert de som kanskje sitter hjemme og føler seg 
ikke inkludert, ensomhet osv.  

Det kommer biologer som skal lære oss om biologien i elva og plantene. Dette er svært viktig for 
klubben og det er viktig at vi viser oss frem med dette. 

Møte angående dette skal være på Melhus Rådhus den 30. Mai kl. 10-1500. Karstein drar dit. 

 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


